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SLOVENSKO: Toto asi bude heslo pre reorganizáciu nášho štátu, štátnej správy a médií. Ide totiž o
to, že spiace Slovensko sa prebúdza a napriek tomu, že sme malý národ, je to prebúdzanie spiaceho
obra. A toto je jediný pozitívny dopad otvorenej nadvlády zradcovskej liberál-fašistickej čvargy.

Prečo „nikdy viac“?

Nuž nikdy viac nebudeme chcieť na Slovensku mať takúto vlastizradnú liberál-fašistickú čvargu ešte
raz, a preto urobíme aspoň dve veci:

Preorganizujeme štát a štátnu správu na oveľa plochší model a to tak, že bude kladený silný
akcent na občiansku iniciatívu.

Privedieme k zániku väčšinu, ak nie všetky, korporátne médiá a do popredia sa dostane
občianska žurnalistika (sociálne siete a technológie to umožnia).

Prečo sa to udeje?

Je tu viacero dôvodov, ale vymenujem aspoň tie, ktoré ma napadnú:

Mení sa finančný systém v globálnom merítku t.j. namiesto teoreticky nekonečného zadlženia
štátu resp. daňových poplatníkov tu budeme mať naozaj tvrdé obeživo (niektoré kryptomeny,
hotovosť a drahé kovy), a tým pádom nebudeme môcť uživiť nič netvoriace hordy
profesionálnych politikov a úradníkov.

Zreje pochopenie toho, na čo slúžia korporátne médiá a politické mimovládne organizácie,
a najmä akú rolu hrali pri dosadení zradcovskej liberál-fašistickej čvargy (jednostranné
podávanie správ a zanedbanie svojej deklarovanej úlohy o informovaní je len vrcholom
ľadovca).

Zreje aj pochopenie toho, že vláda, prezidentský palác a parlament sú plné zradcov, a toto v
konečnom dôsledku aj potvrdili podpísaním a ratifikovaním tzv. obrannej zmluvy s USA
(naplnili skutkovú podstatu vlastizrady a je len otázkou času kedy, ako a či vôbec zakročí
generálny prokurátor proti tejto čvarge).

Zreje pochopenie toho, že dať hocikomu právomoci bez možnosti priamej kontroly jeho činnosti
a bez možnosti brať ich za to na zodpovednosť, je chyba (treba zabrániť vzniku malých a
veľkých tyranov).

Zreje aj pochopenie toho, že voľbami v súčasnom usporiadaní nielen riskujeme to, že do
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vládnych pozícií dostaneme de facto zločincov, ale aj toho, že tí zločinci môžu byť k tomu aj
nemehlá, ktorí ani kradnúť poriadne nevedia, nieto riadiť štát (stačí porovnať obe Dzurindove
vlády s Mtelkovsko-Hegerovskými vládami).

Zreje tiež pochopenie toho, že korupcia nie je ojedinelý jav, ale vlastnosť systému, ktorý sa dá
utlmiť alebo posilniť (preto budeme robiť všetko pre to aby korupcia nebola systematická).

Zreje aj pochopenie toho, že kupovanie hlasov je väčší problém, než sme si mysleli.

Zreje pochopenie aj toho, že „váľať si šunky“ pred televízorom a potom nadávať na
politikov/vládu, nie je riešenie.

Zreje pochopenie aj toho, že totálna vyčerpanosť a apatia po návratu domov zo zamestnania
nie je náhodný jav.

Skrátka, Slováci majú už dosť nielen toho, čo robí táto vláda, parlament a „podarená“ aktivistka zo
smetiska v prezidentskom paláci, ktorá sa dostala k moci po masívnej mediálnej masírke v
kombinácii so zanedbaním objektívneho informovania, kupovania hlasov a ukradnutia volieb, ale sú
aj ochotní odložiť fľašku piva, vypnúť televíziu a prestať kupovať noviny, ktoré zahlcujú ich myseľ
banalitami, vstať a niečo urobiť. A našou úlohou je (a tým myslím kolegov a našich stálych čitateľov)
usmerniť Slovákov tak, aby táto nahromadená energia nebola deštruktívna, ale tvorivá.

My sme malý národ, čo také zmôžeme zrobiť?

Sme síce malý národ, ale prebúdzanie je globálnym javom, napr. konvoje vodičov kamiónov proti
segregácii a covid-opatreniam sú organizované po celom svete a o systéme a elite vychádzajú najavo
také informácie, ktoré rúcajú samotné základy systému. Takže je toho dosť a my sa len musíme
chopiť tej práce.

 

ZDROJ

https://oracle911blog.wordpress.com/2022/02/07/nikdy-viac/

